

# 健康科技期刊

## *The Journal of Health Sciences*

2021 年 03 月 · 第 7 卷第 2 期

### 目 錄

---

頁次	題名
1	護理人員對病人善終醫療自主權認知及在職教育的需求 / 張沐晨、曾煥棠
13	護理人員對末期腎病安寧照護認知之探討 / 陸慧蓮、江慧珠、吳泓彥、林梅香
26	初探語意一致性與老化對於場景建構能力之影響 / 薛宗倫、張馨德
53	高齡族群心理健康素養、手機使用、自我肯定與生活滿意度的影響關係 / 顏語葵
68	結合物聯應用之智能導盲杖設計 / 俞曉璟、李依庭、李元榮、吳文馨、翁永卿

---

# *The Journal of Health Sciences*

March 2021 Vol. 7 No. 2

## CONTENTS

---

Page	Title
1	Nursing personnel' s knowledge of patients' right to end-of-life care autonomy and on-the-job training demands / Mu-Chen Chang, Huan-Tang Tseng
13	An Investigation of Nursing Personnel's Knowledge of Palliative Care for Patients with End-stage Renal Disease / Hui-Lien Lu, Hui-Chu Chiang, Hung-Yan Wu, Mei-Hsiang Lin
26	Effects of semantic coherence and aging on scene construction: A preliminary study / Tsung-Lun Hsueh, Hsin-Te Chang
53	The relationships among mental health literacy, mobile phone use, self-esteem, and life satisfaction of elderly people / Yu-Kui Yen
68	A smart white cane design integrated with Internet of Things application / Xiao-Jing Yu, Yi-Ting Li, Yuan-Rong Li, Wun-Sin Wu, Yung-Ching Weng

---